

**AmBank / AmBank Islamic  
Kempen Beli dan Menang  
Terma dan Syarat bagi agensi-agensi Umrah tempatan (AUT)**

Terma dan Syarat yang Dipinda untuk AmBank/AmBank Islamic Kempen Beli dan Menang akan menggantikan Terma dan Syarat yang ada memulainya 24 Januari 2023.

- **Tempoh kempen** telah ditukarkan dalam **font biru** untuk menggambarkan perubahan tempoh kempen.

**PERINGATAN:** AUT (seperti yang ditakrifkan di bawah) dengan ini diingatkan untuk membaca dan memahami terma dan syarat yang boleh didapati di [www.ambank.com.my/LuaTnCBM](http://www.ambank.com.my/LuaTnCBM). Jika AUT tidak memahami mana-mana terma dan syarat tersenarai, AUT dinasihatkan untuk berbincang dengan kakitangan Bank atau wakil yang diberi kuasa.

Terma dan syarat di sini ("**Terma dan Syarat**") adalah tambahan kepada yang akan dibaca bersama AmBank (M) Berhad (no. syarikat: 19690100016 / 8515-D) / AmBank Islamic Berhad (no. syarikat: 199401009897 / 295576-U) (secara kolektif dirujuk sebagai "**Bank**") kad kredit/kad kredit-i dan/atau kad debit/-i perjanjian (secara kolektif dirujuk sebagai "**Perjanjian Pemegang Kad**") dan perjanjian Pembiayaan peribadi/-i yang mengawal penggunaan kad kredit/-i dan/atau kad debit/-i dan/atau pembiayaan peribadi/-i yang dikeluarkan oleh Bank. Sekiranya terdapat sebarang percanggahan atau ketidakselarasan antara Terma dan Syarat ini Perjanjian Pemegang Kad dan Perjanjian Pembiayaan peribadi/-i, Terma dan Syarat ini akan diguna pakai setakat yang berkaitan dengan Kempen.

### **Kempen**

"Kempen" bermaksud "Swipe and Win" yang dianjurkan oleh Bank, dan dengan kerjasama agensi-agensi Umrah tempatan ("AUT") yang mengambil bahagian, selaras dengan Terma dan Syarat seperti yang ditetapkan di sini.

### **Tempoh**

Kempen akan berlangsung bermula dari 1 September 2022 hingga **31 Disember 2023**, termasuk kedua-dua tarikh ("Tempoh Kempen") atau Tempoh lain dengan notis sekurang-kurangnya lima (5) hari kalendar terlebih dahulu kepada AUT yang mengambil bahagian sebelum terma dan syarat baharu berkuat kuasa.

### **Kelayakan**

Kempen ini terbuka kepada AUT yang layak yang berdaftar dengan Kementerian Pelancongan, Kesenian dan Kebudayaan ("MOTAC") dengan Lesen Umrah Khas yang dikeluarkan oleh MOTAC.

Untuk mengambil bahagian, AUT yang layak dikehendaki membuka sekurang-kurangnya satu (1) akaun semasa/akaun semasa-i ("CA/CA-i") dengan Bank, yang akan kekal aktif sepanjang Tempoh Kempen.

Tersenarai yang berikut tidak layak untuk kempen: -

- a. Perniagaan dan/atau syarikat yang diperbadankan atau ditubuhkan di luar Malaysia;
- b. perniagaan dan/atau syarikat yang tidak berdaftar dengan pendaftaran dan/atau pihak berkuasa yang berkaitan (jika berkenaan) dan/atau yang belum diberikan lesen dan/atau kelulusan yang berkaitan dan /atau permit (jika berkenaan) untuk menjalankan perniagaannya daripada jenis itu;

- c. Perniagaan dan/atau syarikat yang menjalankan aktiviti tidak mematuhi Syariah;
- d. Perniagaan dan/atau syarikat yang berkenaan dengannya prosiding penggulungan (sama ada secara sukarela atau tidak) telah dimulakan;
- e. Perniagaan dan/atau syarikat yang pengarahnya/tidak mampu bayar dari segi kewangan atau di mana prosiding kebangkrutan telah dimulakan terhadapnya;
- f. Pekerja tetap atau kontrak Bank atau mana-mana anak syarikatnya dan/atau wakil dan/atau ejen mereka termasuk ahli keluarga terdekat mereka dan mana-mana perniagaan dan/atau syarikat di mana mana-mana orang di atas adalah pengarah atau rakan kongsi atau mempunyai kedudukan atau kawalan yang serupa; dan
- g. Mana-mana kategori orang atau badan lain yang mungkin terpilih oleh Bank untuk dikecualikan

### **Kebenaran untuk Penggunaan Imej**

AUT yang mengambil bahagian dengan ini memberikan kebenaran kepada Bank untuk menggunakan logo organisasi mereka dan visual penjenamaan korporat lain dalam sebarang bahan pemasaran dan promosi.

### **Terma dan Syarat Am**

1. Dengan menyertai kempen ini, AUT yang layak bersetuju untuk terikat sepenuhnya dan menerima semua terma dan syarat di sini ("Syarat") termasuk sebarang penambahan, pemadaman, pindaan atau variasi padanya..
2. AUT yang mengambil bahagian dengan ini memberi kuasa dan membenarkan Bank untuk menyediakan, menggunakan dan/atau menyimpan apa-apa maklumat mengenai mereka dan permohonan mereka untuk tujuan memproses permohonan mereka dan apa-apa perkara yang berkaitan dengan kempen, dan/atau seperti yang dikehendaki oleh mana-mana pihak. undang-undang dan/atau arahan daripada pihak berkuasa dan/atau badan yang berkaitan.
3. AUT yang mengambil bahagian dengan ini memberi kuasa dan membenarkan Bank dan/atau ahli gabungannya untuk menyemak kedudukan kredit, urusan dan kedudukan kredit mereka dengan mana-mana syarikat, individu, agensi, institusi kewangan atau badan lain dan untuk mendapatkan daripadanya maklumat yang mungkin diperlukan oleh Bank, sama ada melalui komunikasi lisan atau melalui dokumen.
4. AUT yang mengambil bahagian dengan ini bersetuju dan berjanji untuk menanggung rugi sepenuhnya dan memastikan Bank tidak dalam bahaya pada setiap masa terhadap sebarang tuntutan, prosiding, kerosakan, kerugian dan/atau apa jua kos (termasuk yuran guaman atas dasar peguam cara-klien) yang mungkin timbul berkaitan dengan atau akibat daripada sebarang salah laku, salah nyata atau pelanggaran oleh AUT yang mengambil bahagian terhadap sebarang terma atau waranti dalam apa jua pun di bawah ini.
5. AUT yang mengambil bahagian dengan ini bersetuju bahawa Bank tidak akan bertanggungjawab ke atas apa-apa kerosakan, kerugian, kos, perbelanjaan, tuntutan dan/atau liabiliti walau sekali pun (sama ada secara langsung, tidak langsung, khas, atau berbangkit dan sama ada boleh diramalkan atau tidak) yang timbul daripada atau berkaitan dengan kempen tersebut.

6. Bank berhak untuk mengubah, memadam atau menambah semua atau mana-mana Terma pada bila-bila masa dengan sekurang-kurangnya tujuh (7) hari bekerja notis awal melalui e-mel. Bank berhak untuk membatalkan, menamatkan, melanjutkan, atau menggantung kempen secara keseluruhan atau sebahagian, pada bila-bila masa dan dengan sekurang-kurangnya tujuh (7) hari bekerja notis awal melalui e-mel dan AUT yang mengambil bahagian hendaklah berdasarkan penyertaan mereka dalam kempen tersebut dianggap telah bersetuju sepenuhnya dan menerima secara tidak langsung penambahan, pemadaman, variasi dan/atau pindaan tersebut. Sekiranya terdapat kurang daripada sepuluh (10) AUT yang mengambil bahagian, kempen akan dihentikan.
7. Untuk versi Terma yang dikemas kini, sila layari [www.ambank.com.my/LuaTnCBM](http://www.ambank.com.my/LuaTnCBM) dari semasa ke semasa. Sekiranya terdapat apa-apa percanggahan atau percanggahan antara Syarat di bawah ini dan versi-versi yang dikemas kini, yang terbaru akan diguna pakai tetapi hanya setakat ketidakselarasan atau penolakan tersebut.